國立中興大學化學工程學系大學部直升研究所碩士班獎勵申請表

Application Form for the National Chung Hsing University Department of Chemical Engineering Undergraduate-to-Graduate Master's Program Scholarship
                           填表日期：   年   月   日
1、 基本資料General information            Request Date：   Y   M   D
	姓  名
Name
	
	聯絡電話

(手機)
Phone
	

	學  號
Student ID
	
	E-MAIL
	


二、申請資料Application information
	勾選
TICK BOX
	申請資料項目
Application information items
	備註
Remark

	□
	大學歷年成績及名次證明(請附證明文件)
Proof of University Grades and Ranking (Please attach supporting documents)
	

	□
	大二及大三之專業必修學業總成績名次證明(請附證明文件)
Proof of Overall Academic Ranking for Required Major Courses in the Second and Third Year (Please attach supporting documents)
	※需為全班前十名(含)內。
※Required to be in the top 10 of the class.

	□
	選修專題研究之學年度：         學年度
Academic Year of Elective Research Projects: 
         Academic Year
	

	□
	獲甄試方式錄取進入本系碩士班之學年度：        學年度
Academic Year of Admission to the Master's Program by screening：       Academic Year
	


※本人已詳讀「國立中興大學化學工程學系大學部直升研究所碩士班獎勵辦法」，並同意其相關規定。
※I have thoroughly read the 'National Chung Hsing University Department of Chemical Engineering Undergraduate-to-Graduate Master's Program Scholarship Regulations' and agree to its related provisions.
※申請人簽名Applicant's Signature：                                                   
三、專題指導教授評語Advisor 's Comments：                                       
                                                                     四、審核Review
	獎學金事務委員會審核結果
Scholarship Affairs Committee Review
	系主任核章
Signature of Department Head

	
	


